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RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  :   98-55 
Onderwerp  :   Stand van zaken toezeggingen en moties 
Portefeuillehouder : K.S. Heldoorn 
Datum   : 15 mei 2020 
   
 

 
 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 
op 15 mei 2020) Deze vragen vervangen de eerdere vragen van 29 mei 2018, onder nummer 98-30 
 
Lokale partij WaterlandNatuurlijk wil graag de stand van zaken weten van onderstaande toezeggingen of 
moties. Deze zijn allen uit 2016 of eerder.  
 
Vraag 1 
Toegezegd wordt dat ten aanzien van de procedure van het Mirror Waterhotel het com-municatietraject extra 
aandacht krijgt. 
 
Vraag 2 
Toegezegd wordt dat het college richting de ontwikkelaar en het waterschap zal meegeven de binnen de raad 
levende wens om de toekomstige kopers en gebruikers van Marinaresort Poort van Amsterdam te informeren 
over de toekomstige verlegging van de inrit van het park, al dan niet door middel van fysieke maatregelen zoals 
het plaatsen van bebording. 
 
Vraag 3 
Toegezegd wordt dat het college de raad zal informeren over het aantal aangiften dat is gedaan bij de politie, 
gespecificeerd naar de diverse aangiftekanalen. 
 
Vraag 4 
Toegezegd wordt, indien motie 252-24 wordt aangenomen, dubbele bewoning op perceel Overleek 1D1 te 
Monnickendam als agrarische bedrijfswoning mogelijk te maken door een bepaling hieromtrent mee te nemen 
in een algemene veegnota met betrekking tot de bestemmingsplannen, waarbij geldt dat de kosten van deze 
bestemmingsplanwijziging niet verhaald zullen worden op de eigenaren. 
 
Vraag 5 
Motie 252-24 van WaterlandNatuurlijk inzake Overleek 1D1, waarin het college wordt verzocht om dubbele 
bewoning op perceel Overleek 1D1 als agrarische bedrijfswoning mogelijk te maken. 
 
Vraag 6 
Toegezegd wordt dat de toeristische bebording langs de N247 meegenomen zal worden in het totale 
bebordingsplan van de wegbewijzering.  
 
Vraag 7 
Toegezegd wordt dat het college de raad zal informeren over de (historische) onderbouwing van de 
tariefstelling van de markt- en standplaatsgelden. 
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Vraag 8 
Toegezegd wordt dat invoering van het nieuwe parkeer- en inrijdsysteem op Marken na één jaar geëvalueerd 
zal worden.  
 
Vraag 9 
Toegezegd wordt dat het college de raad zal informeren over de vraag of de gemeente een toegelaten 
instelling kan zijn in de zin van de Woningwet. 
 
 
 


